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Bestyrelsesmøde i Foreningen af 
Naturressourcestuderende, [19/5 - 2025] 
Mødets varighed: 17:15 - 20:00 

Tilstede: Anna, Vigga, Agnes, Caroline, Sejer, Hans, August, Amanda og Rikke 

Fraværende:  

med online: Carmen, Sophia, Laura,  

Referent: Vigga  

 

Dagsorden 

● 17:15: Velkomst og formalia v. Anna 

● 17:20: Bordet rundt v. Alle 

- Amanda: Ikke noget særligt, linkedin er blevet lukket ned. 

- Vigga: Fortovscafe og møde med happenings 

- Caroline: Påskefrokost med Bis, fået en fredags avej. 

- Sejer: I gang med at få styr på mikroovne i fælleskøkkener. 

- Anna, fortovscafe, møde med happenings og møde med natres studieleder 

og budgetmøde med Agnes 

- Agnes: fortovscafe og budget. 

- August: udvidet dialogforum (27. maj) 

- Hans: Snakket med DM om klatre-arrangement, og afventer svar. Møde med 

natres studieleder. 

- Rikke: der har været uddannelsesdage, snart prærus. 

- Sophia: Fået ansøgning 

- Carmen og Laura: ikke noget nyt at berette. 

● 17:30: Interessegruppe, ansøgning, planteavlsgruppens forårstur v. Sophia 

○ Fra planteavlsgruppen, forårstur, faglig tur, 13 FN-medlemmer. egenbetaling 

på 150 kr, de søger om 3250 kr. Vi støtter med det fulde beløb.  

● 17:35: Budgetforslag v. Agnes 

○ Gennemgang af vedlagte budgetforslag 

○ Budget godkendes.  

● 18:00: Mad 
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● 18:30: SRKU v. Anton 

○ Præsentation af studenterrådet 

○ Se vedlagte pp. 

○ Man kan søge aktivitetspuljen, også som interessegruppe. 

○ De søger frivillige til immatrikulations- og velkomstfest. 22. august. 

○ Er der nogle ting vi kunne bruge?: 

 Vi er ramt af dalende engagement i forhold til sociale aktiviteter. 

 Mindre problem på samf, måske fordi det er ressourcekrævende at 

være en del af foreningslivet på science.  

Formentligt mest effektivt at få fat i medlemmer fysisk   

● 18:50: Fremtidens FN v. Anna og bordet rundt  

○ Hvem melder sig til bestyrelsen næste studieår diskuteres.  

● 19:10: Happenings x hjemmeside  v. Vigga 

○ Møde i sidste uge, app kan samle begivenheder, betaling kan også ske på 

appen vha. mobilepay.  

○ Hjemmesiden koster 2500 kr. om året, kan vi finde en anden løsning. Måske 

kan vi få en underside på studenterrådet.  

○ Til næste gang undersøger alle happenings 

● 19:30: Kan FNIS søge FN-puljen? v. Anna 

○ FN-puljen kan ikke søges, når det er et arrangement i samarbejde med en 

interessegruppe. 

● 19:40: Billede med FN-trøjer v. Alle 

● 19:45: Næste møde v. Anna 

○  

● 19:50: evt.  

○ Møde med studieleder 

■ Møde med Dorette, ny studieleder. Vil holde en konference for 

natressere på tværs af årgange. Tidligere studieleder har lavet 

lignende arrangementer med oplæg om: tiden efter studiet, hvad kan 

man blive, hvilken specialisering vil man have, inspiration og 

studiejob. Måske der skal laves et udvalg der skal være en del af at 

arrangere det. Det er i brainstorm-processen, men hun vil nok gerne 

have hjælp til at stå for arrangementet. Hans svarer på mail. 

○ Sciencerådsmøde 

■ Er den 21/5 fra 17:30-. Vi læser referat, men har ikke mulighed for at 

deltage. 

○ Soundbox 
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■ Den er blevet stjålet til  smedien, den skal erstattes. Det 

er FNIS´s, så de står for resten. Vi skal have ændret i 

lejeaftalen, så det er tydeligt, hvad der skal erstattes 

med. 

○ Vedtægtsændringer? v. Agnes 

■ Danske Bank mangler åbenbart oplysninger fra os. Der står i 

vedtægterne at alle i bestyrelsen er en del af driften og derfor skal 

sende billeder af id. Vi kunne ændre i vedtægterne, så der stod at det 

kun var FNIS-formand, forperson og kasseren. Ændringsforslag skal 

laves. 

 

 


